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NAVN KOMMUNE TILSTEDE 

Elisabeth Mikalsen (leder) Røst kommune Møtt 

Anne Sand Vestvågøy kommune Møtt 

Trond Eivind Kroken Flakstad kommune Meldt forfall 
(deltok siste 
15 min) 

Lillian Rasmussen Moskenes kommune Møtt 

Susan Berg Kristiansen Værøy kommune Møtt 

Frank Johnsen Vågan kommune Møtt 

Tommy Stensvik Leder Rådmannsutvalget Meldt forfall 

Gaute Wahl Daglig leder Møtt 

     

SAKSNR. NAVN PÅ SAK VEDLEGG VEDTAK: 

100/23 Godkjenning av 
innkalling og 
saksliste 

 Godkjent 
AU vurderte å utsette sak om NTP på 
bakgrunn av forfall fra ordfører Flakstad, 
men endret ikke sakslisten. 

101/23 Godkjenning av 
protokoll fra AU-
møte 14-2023 

 Protokoll fra AU-møte 14-2023 
godkjennes 

102/23 Orienteringer  Daglig leder orienterte om 
presentasjoner av DGØ i kommune-
styrene. Ordførerne bes om å innlede til 
presentasjon, og kommunedirektørene 
bes om å avslutte med å orientere om 
hvordan kommunen jobber for å nå 
målene i veikartet. 
 
Ordfører Vågan orienterte om at han 
skal møte finansministeren på 
Stokmarknes neste uke.  

103/23 Helse nord - brev 
om kommunal 
forankring 

 Leder og daglig leder redegjorde for brev 
og forslag til prosess. Det hadde vært 
ønskelig å sende brevet sammen med 
flere IKP, men det har ikke vært tid til 
dette. 
 
Vedtak: 

  TITTEL   STED, DATO, TID                        VÅR REF: ****** 

 

Protokoll fra møte i 
Arbeidsutvalget 15–2023 

Teams 
19. mai 09:00-11:00 
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AU vedtar ordlyd. Daglig leder sender 
brevet til Helse Nord RHF med kopi til 
samarbeidende IKP og KS Nord-Norge. 

104/23 NTP  Daglig leder orienterte om Nordland 
fylkesråds innstilling til sak "Nordland 
fylkeskommunes innspill til Nasjonal 
transportplan 2025-2036" 
 
AU drøftet strategi opp mot Nordland 
fylkesting sin samling i Bodø 12.-14. juni. 
Ordførerne planlegger å reise til Bodø og 
ber om gruppemøter med posisjon og 
opposisjon.  
Det blir viktig å ikke bare få frem at 
Lofoten er enige om prioriteringene, 
men også synliggjøre det store behovet 
for tiltak i Lofoten. Det bør utarbeides en 
presentasjon, men vi vil få svært kort tid 
og må spisse budskapet. 
Viktige budskap er: 
- penger til Nappstraumen - Å, inn i 
første periode  
- beholde Fiskebøl - Nappstraumen i 
porteføljen 
- fiskerihavner Værøy, Røst, Ballstad og 
et stort nasjonalt løft for havn og farled 
 
AU ønsker å møte transport- og 
kommunikasjonskomiteen og 
finanskomiteen på Stortinget. Ordfører 
Vågan og rådsleder kontakter aktuelle 
stortingsrepresentanter for å undersøke 
muligheter for møter 31. mai og eller 1. 
juni. Ordførerne bes holde av dagene i 
kalenderen inntil videre. 
 
Nestleder vil møte FrP sin fraksjon av 
transport- og kommunikasjonskomiteen i 
Svolvær 24. mai.  
 
Det vil sannsynligvis bli gode muligheter 
for møter med stortingspolitikere og 
andre beslutningstagere som kommer til 
Lofoten under kommunevalgkampen i 
august og september. Det er viktig med 
god kommunikasjon mellom 
kommunene og mellom de ulike partiene 
for å sørge for at Lofotrådet får møtt 
aktuelle beslutningstagere. 
 
Samferdselskonferansen 2023 vil være 
en viktig arena. Daglig leder kontakter 
Vest-Lofoten næringsforening for ev. 
koordinering, samt mulighet for å 
avholde møte med næringsforeningene. 
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AU diskuterte og planla medieutspill 
knyttet til BA-region og behovet for 
fiskerihavntiltak. Følges opp av ordførere 
Vågan og Vestvågøy (BA-region) og 
daglig leder (fiskerihavn). 
 
Alle bes om å bruke vårt 
strategidokument på teams aktivt, for 
planlegging og dokumentasjon av 
Lofotrådets arbeid med NTP.  

 
 
Lofoten, 19.05.2023 
____________________ 

Gaute Wahl 

Daglig leder Lofotrådet 


